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Het uitrollen van een 5G netwerk in ons land moet uiteraard zorgvuldig gebeuren. Aanpassing 
van de telecomwetgeving door de Kamers is gebaseerd op een Europese Richtlijn. Op basis 
van art 45 Beheer van radiospectrum lid 4.b. van die Richtlijn kunnen beperkingen gesteld 
worden aan  de technologie om de volksgezondheid te beschermen tegen elektromagnetische 
velden om terdege rekening te houden met de aanbeveling 1999/519/EG van de Europese 
Raad. Op basis daarvan is de bevolking vooraf informatie te verstrekken over de 
gezondheidsimpact van elektromagnetische velden en over de maatregelen die getroffen zijn 
om deze aan te pakken. De lidstaten kunnen ook zelf onderzoek doen naar de 
gezondheidseffecten van nieuwe technologie, zoals de uitleg van een 5G-netwerk. In het 
Wetsontwerp ter consultatie mis ik, voor zover ik het kan overzien, nog een hoofdstuk 
volksgezondheid. Ik zou dat graag toegevoegd zien. 
Op grond van de in ons land bij velen heersende angst voor de aantasting van de 
volksgezondheid, de enorme bevolkingsdichtheid, de enorme al aanwezige ook 
elektromagnetische infrastructuur binnen- en buitenshuis,  vraag ik u om eerst een 
gezondheidseffect-rapportage uit te voeren. Graag met inschakeling van de Gezondheidsraad. 
En de resultaten daarvan te verwerken in de komende nieuwe telecomwet op basis van de 
Europese Richtlijn en genoemde aanbeveling van de Europese Raad. . 
Ik kan me daarbij maatregelen voorstellen als extra maatregelen aan de bron om zo min 
mogelijk extra elektromagnetische straling te veroorzaken, zonering die na forse inspraak of 
referendum leidend tot gebieden zonder de uitleg van 5G-netwerk en extra maatregelen bij de 
gebruiker. 
Als dit soort maatregelen nodig en mogelijk zouden zijn, dan zal het uitrollen van 5G-netwerk 
mogelijk kostbaarder worden en zal er door nader onderzoek en afweging tijdverlies optreden 
t.o.v. het nu wellicht verwachte moment van realisatie. 
Mij lijkt dat we dat over moeten hebben ten bate van onze volksgezondheid. De zelfrijdende 
auto is voor mij niet heilig, als die er al ooit komt op de openbare weg. 
Met vriendelijke groeten, 
Gerard Buiks, 
Mozartlaan 24, 
5283KC Boxtel, 
tel. 0411 675171. 


